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ZAPISNIK 6. seje UO RC Škofja Loka v RL 2024/25 

 

Datum in čas: 5.12. 2024 ob 18 uri 

Kraj srečanja: Kašča 

Prisotni:  

1 Janez Rihtaršič predsednik P 

p Franc Rebec podpredsednik P 

3 Urban Žargi Bodoči-predsednik P 

4 Marko Vuk Sekretar P 

5 Jurij Bogataj Zakladnik P 

6 Boštjan Cuznar klubski mojster P 

7 Andrej Šubic poverjenik programa za skupnost O 

 Katjuša Koprivnikar Vabljena O 

 

Opomba: P … prisoten, Z … ZOOM, D … dopisno, O … odsoten 

Ugotovitev sklepčnosti: Na sestanku je prisotnih 6 od 7 članov UO. UO je sklepčen. 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev plana aktivnosti za december 

2. Prošnja Karitas za pomoč družini Pranić 

3. Dve Prošnji za podporo medicinsko-humanitarno odpravo v Afriko  

4. Pregled priprav za božično-novoletni koncert  

5. Pregled priprav za Miklavževanje  

6. Poročilo zakladnika 

8. Razno: 

 

TOČKA 1 – Potrditev aktivnosti v decembru 

V mesecu decembru bomo izvedli dva tradicionalna dogodka, ki smo jih fiksirali že z letnim 

planom.  

- 6.12. bomo otrokom OŠ Jela Janežiča pripravili miklavževanje, 

- 10. 12. bo naš tradicionalni božično – novoletni koncert 
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Če bo božično – novoletni čas omogočal, bo v drugi polovici meseca predsednik poskusil 

organizirati še en sestanek na temo priprav za obeležitev 20 obletnice charterja kluba.  

SKLEP 1: UO soglasno potrjuje predlagan plan aktivnosti za december.  

 

TOČKA 2 – Prošnja za pomoč družini Panič 

Na nas se je obrnil Milan Mur iz škofjeloškega Karitasa s prošnjo, da skupaj še enkrat 
pomagamo družini Panić. Ponovno so v stiski, saj je začela puščati cev za vodo v steni 
kopalnice. Namočilo je stene, da ploščice odstopajo, ravno tako je namočilo sosednji prostor, 
sobo, kjer so imeli parket. Prosijo za pomoč pri nabavi materiala, delo pa bo opravil v večini 
oče od gospe, ki zna napeljati vodo in položiti keramiko. Predračun materiala za sanacijo znaša 
2.145 €, kar je v trenutni situaciji prevelik zalogaj za Karitas. Andrej je govoril z g. Murom in 
sta se dogovorila, da bi bili veseli, če bi si ta znesek lahko z našim klubom razdelili. S takšnim 
predlogom so se strinjali tudi člani UO.  

 SKLEP 2: UO je soglasno odobril pomoč družini Panić v znesku 1000 €. Denar za družino se 

nakaže Karitasu, ki koordinira pomoč tej družini. Za ta namen se s Karitasom podpiše 
ustrezna  donacijska pogodba (poskrbi Boštjan in Janez, Marko V po potrebi pomaga). Vir 
sredstev je izkupiček letošnjega božično-novoletnega koncerta. Marko V s sklepom UO pisno 
seznani g. Mura. 

TOČKA 3 – Dve prošnji za pomoč medicinskim odpravam v Afriko 

Zopet smo dobili dve prošnji za pomoč odpravam študentov medicine v Afriko (v Zambijo in 

Ugando) Iz prošenj ni bilo razvidno, da so v odpravah vključeni študentje iz našega okolja 

zato je prevladalo mnenje, da se prošnjam ne ugodi 

SKLEP 3: Izhajajoč iz stališča, da bomo izmed prispelih prošenj za pomoč odpravam 

študentov medicine v Afriko podpirali le eno takšno odpravo na leto in sicer le, če bodo v 
njej udeleženi tudi študentje medicine iz našega območja je  UO soglasno zavrnil prošnji 
študentov medicine za pomoč odpravam v Zambijo in Ugando. Iz prošenj ni bilo moč 
sklepati, da zahtevani predpogoj izpolnjujeta. 

 

TOČKA 4 – Pregled priprav za božično – novoletni koncert 

Franček je poročal, da aktivnosti v zvezi z organizacijo božično-novoletnega koncerta 
potekajo po načetih brez posebnih odstopanj. Predlagal je, da se v zahvalo za vsakoletno 
brezplačno izposojo kostimov za miklavževanje na koncert povabi društvo Sotočje in se mu 
za ta namen podarijo dve vstopnici. Franček je tudi poročal, da je na koncert povabil 
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fotograf, ki bo ob tej priložnosti naredil tudi nove posamezne portrete članov in skupinski 
portret članov kluba. 

 

SKLEP 4: UO se je zadovoljen s potekom priprav na koncert. UO je odobril, da se društvu 

Sotočje dodelijo dve brezplačni vstopnici v zahvalo za pomoč pri vsakoletni organizaciji 
miklavževanja. Tajnik naj povabi vse člane, da zaradi fotografiranja v Sokolski dom pridejo 
eno uro pred začetkom koncerta.   

 

TOČKA 5 – Pregled priprav za miklavževanje 

Boštjan je članom UO predstavil potek aktivnosti za miklavževanje: vsebinski in finančni del  
 
Člani UO so predlog sprejeli brez pripomb. 

SKLEP 5: Člani UO so soglasno podprli poročilo o pripravah na miklavževanje. 

 

TOČKA 6 – Poročilo zakladnika 

 

Martinovanje in Delavnica adventnih venčkov sta bila uspešna dogodka zbiranja sredstev za 
naš štipendijski sklad. Skupaj se je iz teh dveh naslovov nabralo 1.435 € prilivov. 
 
400 € pomoči ob požarih v Makedoniji in poplavah v Bosni, ki smo jih zaradi nuje založili iz 

klubskega proračuna,  sta bili pokriti s prispevki članov do zneska 380 vsaka.  

Predsednik nam je posredoval ustno prošnjo RC Bled, če lahko njihov član preko nas kot 

humanitarne organizacije nakaže donacijo za Miklavževanje na Bledu. Z izjemo Marka V, 

člani UO prošnji niso nasprotovali. Marko V je izrazil nelagodje ob pomisli, da bi se s 

podobnimi nameni na nas začeli obračati Rotary klubi v večjem številu. Izrazil je tudi dvom ali 

to dejanje skladno s prvim od štirih rotarijskih vprašanj.  

SKLEP 6: UO je z enim vzdržanim glasom odobril, da se prošnji RC Bled ugodi. 

 

TOČKA 7 – Razno 

a) Na jesenskem razpisu za distriktna sredstva je našemu projektu Rastemo skupaj bilo 

dodeljeno 2.500 €. Dodeljena sredstva so manjša, kot smo pričakovali. Domnevamo, 

da je razlog v dejstvu, da je letos na natečaj prispelo nadpovprečno veliko prijav in so 
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se tako sredstva delila na večje število projektov, kot običajno. Katjuša se bo 

pozanimala, kaj je bil resnični razlog za odstopanje od naših pričakovanj.  

 

b) 25 in 26. januarja bo na Bledu potekala 12. Interact konferenca. Ana računa, da se bo 

konference udeležilo približno 20 članov. Potrebovali bi pomoč pri plačilu potnih 

stroškov v znesku 35 €/člana, kar znese skupaj okrog 700 €. Stroške udeležbe 55 

€/osebo bodo Interactovci zbrali sami.  

SKLEP 7: UO je soglasno odobril, da se članom IAC Škofja Loka iz proračuna kluba krijemo 

potne stroške za udeležbo na 12. Intract konferenci, in sicer v znesku 35 €/člana-udeleženca. 

Zapisal:        Predsednik: 

Marko Vuk,        Janez Rihtaršič 


